
ACTA DE LA SESIÓN ORDINARIA, CELEBRADA POR LA JUNTA MUNICIPAL DE 
DISTRITO SUR EL DÍA  24 DE FEBRERO 2020.

------------------------------------------------------------

Nº y Clase de Sesión: 5/2020  Ordinaria. 

Día y hora: 24 de febrero de 2020 a las 20:00 h.

ASISTENTES:

PRESIDENTA 

Dña. MARIA CARMEN RIBERA SORIANO

VOCALES

Concejales designados por Grupos Políticos Municipales

Dña. PATRICIA PUERTA BARBERA Grupo Municipal PSOE

Vecinos designados por Grupos Políticos Municipales

D. MANUEL PEGUEROLES BELMONTE Grupo Municipal PSOE

Personas designadas por Alcaldía

D. RAFAEL SERRANO RUIZ

Dña. MARIA ISABEL GRANERO MOYA

Representantes de asociaciones de vecinos. 

D. ALBERTO RAMOS RENAU AAVV. SAN JAIME

D. M.ANGEL GUILLAMON NACHES AAVV. VIRGEN DE LIDON

D. JOSÉ LUÍS GÓMEZ SÁNCHES AA.VV.SAN BERNARDO

D. JOSÉ OSCAR SÁNCHEZ RAMOS AAVV. LA ADUANA

D. LUIS LÓPEZ LÓPEZ AAVV. MAESTRIA

Representantes de las AMPA

D. JORGE ERNESTO PORCAR AMPA CEIP ANTONIO ARMELLES 
DOMENECH

SECRETARIA

Dª. ELISABETH BREVA ALMERICH 
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NO ASISTEN:

Dña. Mª JESÚS GARRIDO MOYA

     EXCUSAN ASISTENCIA

D. FRANCESC MEZQUITA PATUEL

Orden del día. 

1º.- Aprobación si es procedente del acta correspondiente a la sesión ordinaria de 
la Junta de Distrito Sur de fecha 27 de enero de 2020

2º.- Informe de la Presidenta

3º.- Despacho extraordinario

4º.- Ruegos y preguntas.

En  la  Tenencia  de  Alcaldía  Sur,  en  la  calle  Ricardo  Catalán,  esquina  Joaquín 
Marques, del  Ayuntamiento de Castellón de la Plana, siendo las 20:00 del día 24 de febrero 
de dos mil veinte, bajo la presidencia del Ilma. Señora Teniente de Alcalde, Doña Mª Carmen 
Ribera Soriano,  se reúnen los señores y señoras arriba señalados al  objeto de celebrar 
sesión ordinaria del Consejo Municipal de Distrito  SUR , con mi asistencia como Secretaria 
Delegada del Consejo para dar fe del acto.

Comprobado el  quorum de asistencia  por la  Presidencia  se procede a iniciar  la 
sesión pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día. 

1º.- APROBACION

Por  no  existir  objeciones  al  borrador  de  las  actas  de  la  sesión  extraordinaria, 
celebrada el día 27 de enero de 2020 por unanimidad se acuerda aprobarla. 

 2º.- INFORME DE LA PRESIDENTA 

  Desde el departamento de Servicios Urbanos, Infraestructuras y Medio Ambiente, 
informan de las siguientes respuestas a las distintas solicitudes;
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AA.VV. MAESTRIA

- Con respecto a la petición de la necesidad de realizar una limpieza en el solar de la 
Calle Barrachina esquina con Vázquez Mella, ya que hay mucha maleza y suciedad siendo 
ello un peligro, nos informan que es un solar privado, por lo que se esta trabajando para 
poder  realizar  la  limpieza  bien  por  oficio  al  propietario  o  subsidiariamente  por  el 
ayuntamiento.

- Comunican que los servicios de baldeo en la zona son los mismos (una vez cada 
tres semanas). El servicio de hidrolimpieza es puntual y atiende a zonas más problemática

A  la  petición  del  escrito  04/04/2019-2019-E-SE-2042; Instar  al  Ayuntamiento  a 
mejorar la accesibilidad del paseo central  de “Parque Oeste” adecuando a la normativa la 
accesibilidad  existente  los  rebajes  actuales.  Los  actuales  rebajes  son  estrechos,  con 
pendiente y se encuentran en mal estado, informan que se han estudiado dos puntos en 
concreto, forman parte de la base de datos de mejoras en accesibilidad,  para que sean 
tenidas en cuenta en futuras actuaciones. 

En respuesta al escrito 04/04/2019-2019-E-SE-2039; Desde la Asociación de vecinos 
Maestría solicitamos el reasfaltado de la calle Padre Jofre en el lateral que discurre junto al  
Hospital  Provincial  debido  al  estado  que  presenta  la  calzada.  Se  adjuntó  plano,  nos 
comunican que se apunta en la base de datos de necesidades de asfaltos de forma que 
pueda ser tenida en futuras actuaciones.  

 AA.VV. SAN BERNARDO 

Peticiones sobre estudio y actuación en la zona verde del Parque del Rosello:  

- Sobre las mejoras en el piso del parque, el arbolado lo levanta y es peligroso para 
los usuarios,  informan que el  pavimento tiene ligeras grietas, que aún no se consideran 
peligrosas. La mejora en su caso debería ser la completa sustitución del pavimento.

- Con respecto a añadir zona de fitness, barras para practicar calistenia, comunican 
que el parque tiene unas barras verticales, barras horizontales y un banco de abdominales. 
Asimismo,  hay  una  zona  con  juegos  biosaludables  para  la  gente  más  mayor.  También 
dispone de una mesa de pin-pón.

- Sobre los juegos infantiles,  para los pequeños,  informan que se dispone de un 
tobogán y dos juegos de muelles.

- Al respecto de para poner paelleros en la zona verde, comunican que no se pueden 
poner paelleros en la zona verde.

 AA.VV. VIRGEN DE LIDON

- Al respecto de la insistencia en la falta de limpieza en la Avda.. de Almazora y Avda. 
De Valencia, informan que en ambas calles tienen asignado barrido seis veces por semana, 
manual y baldeo una vez cada tres semanas.

-  Sobre  la  limpieza  en  los  juegos  infantiles  de  las  distintas  plazas  del  barrio, 
comunican que se ha comenzado una campaña de limpieza de juegos infantiles en toda la 
ciudad, ya que algunos de ellos estaban faltos de limpieza.
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 AA.VV. SAN JAIME (GRUPO ROQUETES)

- A la solicitud de la instalación de luces en el puente del barrio, así como la falta de 
un punto de luz en la Calle Plana Alta, nos informan que  actualmente no se dispone de 
consignación presupuestaria para atender la instalación de iluminación necesaria para cubrir 
todo el  tramo del puente, estando supeditada ademas la actuación a la autorización del 
Ministerio de Fomento. Se instalará el punto de luz en la Calle Plana Alta estando pendiente 
la aceptación por parte del vecino afectado por la instalación en su fachada.

- Se ha dado traslado a la empresa de Telefonía para su subsanación, al respecto del 
poste doblado que existe en la entrada del barrio.

- A la insistencia una vez mas en la necesidad de instalar una papelera-cenicero en el 
Centro Cívico del Grupo, comunican que existen papeleras y contenedores en el perímetro 
exterior. 

-  También  se  reclamó  la  instalación  en  el  grupo  de  una  fuente,  mesa  pin-pon, 
aparatos para ejercicio de mayores, …., informan que la mesa de pin-pong y la fuente se 
han empezado a instalar esta semana, estando previsto acabar a mediados de la que viene 
(última semana de febrero)

- También informó el Sr. Ramos de la necesidad de podar los árboles del Grupo, así 
como la poda y limpieza de las palmeras de la puerta del Centro Cívico y el parque infantil,  
por ello se pasa aviso a la empresa de mantenimiento de jardinería.

- El Sr. Ramos informó que en el Camino Roquetes hay un solar donde tiran mucha 
basura,  ver  la  posibilidad  de vallarlo  o  poner  más contenedores,  también  informan que 
arreglan  coches  y  tiran  los  restos  de  aceite,  informan  que  se  comprobarán  los 
desbordamientos  y  en  su  caso  se  ampliará  la  dotación  de  contenedores,  pero 
lamentablemente, ello no suele ser la solución a los vertidos incontrolados.

AA.VV. PARTIDA ESTEPAR (GRUPO SAN ANDRÉS) 

- Se solicitó la limpieza del Cami Sequiota desde el Grupo Lourdes al Grupo San 
Antonio, así como la limpieza de hierbas del carril bici ya que no pueden circular bien los 
vehículos,  nos comunican  que los  trabajos  indicados  de limpieza  de hierbas  ya se han 
realizado y la retirada de sacos de escombros también.

 AA.VV. LA ADUANA (GRUPO LOURDES) 

- Se solicitó la necesidad de revisar el alumbrado público del Grupo ya que fallan 
muchas farolas, nos informan que se ha revidado la instalación y no se detecta ninguna 
farola apagada.

- Nos comunican que ha sido retirada la rama que estaba rota y colgando del árbol 
en la calle Sierra Cazorla.
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3º.- DESPACHO EXTRAORDINARIO

No  existiendo  ningún  asunto  de  Despacho  Extraordinario,  se  pasa  al  punto 
siguiente del orden del día.

             4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS

AA.VV. MAESTRIA

El Sr. López, reclama soluciones a las peticiones realizadas en actas anteriores, a los 
distintos departamentos, así como una reunión solicitada con D. Jorge Ribes.

Solicitan que se dote de protección a los alcorques (jardineras) existentes en la zona 
de  la  supermanzana,  ya  que  los  alcorques  no  están  protegidos  y  los  vehículos  entran 
dentro, destrozan continuamente los arbustos y se tienen que reponer (con el consiguiente 
gasto de personal y económico).

Plantean posibles ideas:
- Instalar un bordillo o reborde pequeño (en forma de U, alrededor del alcorque en las 
zonas    donde estan en el lado de aparcamiento, para que haga "tope" y los vehículos 
no "caigan" en el alcorque). Al estar el bordillo al lado del aparcamiento no afecta a la 
accesibilidad.

- Instalar jardineras metálicas como las que hay en la calle Lepanto.
- Rellenar con materíal compactado (las piedras) los alcorques.

AA.VV. SAN JAIME

El Sr. Ramos solicita la limpieza de la acequia en la zona del barrio, así como la 
instalación de pivotes al final de las aceras contra la acequia.

Informa que  cuando  retiraron  el  acolchado  de  los  columpios  lo  tiraron  al  huerto 
urbano, por lo que deberían de ir a retirarlo.

También  en  la  acequia  se  debería  de  poner  contra  Santa  Teresa,  carteles  de 
sanciones con respecto a los perros para que los dueños recojan las heces. 

Al  respecto  de  la  zona  de  la  acequia  donde  arreglan  coches,  se  podría  evitar 
poniendo pivotes al principio de la acequia para evitar el paso de vehículos.

Solicita la reparación del tobogán del parque del grupo ya que le faltan tornillos.

Informa que tenían pendiente una reunión con el Sr. Toledo, y a la vista de su nuevo 
nombramiento quisieran saber que pasos deben seguir para que la persona que lo sustituya 
se tome interés al respecto, la Sra. Puerta informa que hablara con el para que ponga al día 
a la persona que lo reemplace en el puesto.

AA.VV. SAN BERNARDO 

El  Sr.  Gómez,  informa que en el  Pi  Gros han pintado el  eje central  pero no los 
laterales que también se solicitaron, por lo que quiere pasen a terminar de pintar.
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Los bordillos del grupo que separan la parada del autobús, están muy estropeados 
por lo que es necesaria su reparación o sustitución.

Reclama la limpieza de la C/ Soneja y C/ San Bernardo ya que no pasan por ahí.

AA.VV. LA ADUANA

El Sr. Sánchez, solicita la reparación de los aparatos de ejercicios para mayores en 
la plaza del grupo, ya que que están rotos.

También  reclama  todos  los  temas  pendientes  solicitados  por  esta  Asociación  en 
distintas actas.

AA.VV. VIRGEN DE LIDON

El Sr. Guillamón, reclama el semáforo de la Calle la Panderola, así como el ascensor 
de la Asociación, ya que insiste es un edificio municipal y no cumple con la normativa de 
accesibilidad.

Es necesaria la reparación de la acera en la Calle Rio Cenia con Avda. De Almazora, 
ya que esta toda levantada y han habido varias caídas de gente mayor (zona del paso de 
cebra).

Y  siendo  las  veinte  horas  y  cuarenta  minutos  de  la  fecha  indicada  en  el 
encabezamiento,  por no haber más asuntos que tratar,  el  señora Presidenta levanta la 
sesión, de todo lo cual, como Secretaria doy fe y, para que conste, levanto la presente acta 
que firmo junto con la Sra Presidenta de la Junta  Municipal de Distrito SUR
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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA,  CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE 
DISTRICTE SUD EL DIA 24 DE FEBRER DE 2020

------------------------------------------------------------

Núm. i classe de sessió: 5/2020 Ordinària 

Dia i hora: 24 de febrer de 2020 a les 20:00 h

ASSISTENTS:

PRESIDENTA 

Sra. MARÍA CARMEN RIBERA SORIANO

VOCALES

Regidors/es designats per grups polítics municipals

Sra. PATRICIA PUERTA BARBERÁ Grup municipal PSOE

Veïns/es designat per grups polítics municipals

Sr. MANUEL PEGUEROLES BELMONTE Grup municipal PSOE

Persones designades per Alcaldia

Sr. RAFAEL SERRANO RUIZ

Sra. MARÍA ISABEL GRANERO MOYA

Representants d'associacions de veïns

Sr. ALBERTO RAMOS RENAU AV SANT JAUME

Sr. M. ÁNGEL GUILLAMON NACHES AV MARE DE DÉU DEL LLEDÓ

Sr. JOSÉ LUÍS GÓMEZ SÁNCHES AV SANT BERNAT

Sr. JOSÉ OSCAR SÁNCHEZ RAMOS AV LA ADUANA

Sr. LUIS LÓPEZ LÓPEZ AV MAESTRÍA

Representants de les AMPA

Sr. JORGE ERNESTO PORCAR AMPA CEIP ANTONIO ARMELLES 
DOMÉNECH

SECRETÀRIA

Sra. ELISABETH BREVA ALMERICH 
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NO HI ASSISTEIXEN:

Sra. M.ª JESÚS GARRIDO MOYA

     EXCUSEN L'ASSISTÈNCIA

Sr. FRANCESC MEZQUITA PATUEL

Ordre del dia

1r - Aprovació, si és procedent, de l'acta corresponent a la sessió ordinària de la 
Junta de Districte Sud de data 27 de gener de 2020

2n - Informe de la presidenta

3r - Despatx extraordinari

4t - Precs i preguntes

A la  Tinència  d'Alcaldia  Sud,  al  carrer  Ricard  Català,  cantonada  amb  Joaquín 
Marqués, de l'Ajuntament de Castelló de la Plana, quan són les 20:00 h del dia 24 de febrer 
de dos mil  vint,  sota la  presidència  de la  Il·lma Senyora Tinenta  d'Alcaldia  M.ª  Carmen 
Ribera Soriano, es reuneixen els senyors i les senyores dalt assenyalats a fi de celebrar 
sessió ordinària del Consell  Municipal  de Districte Sud,  amb la meua assistència com a 
secretària delegada del Consell per a donar fe de l'acte.

Comprovat  el  quòrum d'assistència  per  la  presidència,  es  procedeix  a  iniciar  la 
sessió passant a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia.

1r - APROVACIÓ

Com  que  no  existeixen  objeccions  a  l'esborrany  de  les  actes  de  la  sessió 
extraordinària, celebrada el dia 27 de gener de 2020, per unanimitat, s'acorda aprovar-la. 

 2n - INFORME DE LA PRESIDENTA 

  Des del departament de Serveis Urbans, Infraestructures i Medi Ambient, informen 
de les respostes següents a les distintes sol·licituds.
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AV MAESTRIA

- Pel que fa a la petició de la necessitat de realitzar una neteja al solar del carrer 
Barrachina, cantonada amb Vázquez de Mella, ja que hi ha molta mala herba i brutícia, la 
qual cosa és un perill, ens informen que és un solar privat, per la qual cosa s'està treballant 
per a poder realitzar la neteja bé per ofici al propietari o subsidiàriament per l'ajuntament.

- Comuniquen que els serveis de neteja a la zona són els mateixos (una vegada cada 
tres setmanes). El servei d'hidroneteja és puntual i atén zones més problemàtiques.

A la  petició  de  l'escrit  04/04/2019-2019-E-SE-2042: instar  l'Ajuntament  a  millorar 
l'accessibilitat  del  passeig  central  de  Parc  Oest  adequant  a  la  normativa  l'accessibilitat 
existent dels rebaixos actuals. Els actuals rebaixos són estrets, amb pendent i es troben en 
mal estat. Informen que s'han estudiat dos punts en concret, que formen part de la base de 
dades de millores en accessibilitat perquè siguen tingudes en compte en futures actuacions. 

En  resposta  a  l'escrit  04/04/2019-2019-E-SE-2039:  des  de  l'Associació  de  veïns 
Maestría sol·licitem el reasfaltatge del carrer Padre Jofre en el lateral que discorre al costat 
de  l'Hospital  Provincial  a  causa  de  l'estat  que  la  calçada.  Es  va  adjuntar  plànol  i  ens 
comuniquen que s'apunta en la base de dades de necessitats d'asfaltatge de manera que es 
puga tindre en compte en futures actuacions.  

 AV SANT BERNAT 

Peticions sobre estudi i actuació a la zona verda del parc del Rosselló:  

- Sobre les millores en el sòl del parc, l'arbrat l'alça i és perillós per a les persones 
usuàries.  Informen  que  el  paviment  té  alguns  badalls  que  encara  no  es  consideren 
perillosos. La millora en el seu cas hauria de ser la substitució completa del paviment.

- Pel que fa a afegir zona de fitness, barres per a practicar cal·listènia, comuniquen 
que el parc té unes barres verticals, barres horitzontals i un banc d'abdominals. Així mateix, 
hi ha una zona amb jocs biosaludables per a la gent més major. També disposa d'una altra 
taula de ping-pong.

- Sobre els jocs infantils, per als menuts, informen que es disposa d'un tobogan i de 
dos jocs de molles.

- Pel que fa al fet de posar paellers a la zona verda, comuniquen que no s'hi poden 
posar.

 AV MARE DE DÉU DEL LLEDÓ

- Pel que fa a la insistència en la falta de neteja a l'av. Almassora i l'av. València, 
informen que en ambdós carrers tenen assignada una agranada sis vegades a la setmana, 
manual, i neteja una vegada cada tres setmanes.

- Sobre la neteja en els jocs infantils de les distintes places del barri, comuniquen que 
s'ha començat  una campanya de neteja de jocs infantils  en tota la ciutat,  ja que alguns 
d'aquests necessitaven una neteja.
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 AV SANT JAUME (GRUP ROQUETES)

- A la sol·licitud de la instal·lació de llums en el pont del barri, així com la falta d'un 
punt de llum al carrer Plana Alta, ens informen que actualment no es disposa de consignació 
pressupostària per a atendre la instal·lació d'il·luminació necessària per a cobrir tot el tram 
del  pont,  i  està  supeditada  a  més  l'actuació  a  l'autorització  del  Ministeri  de  Foment. 
S'instal·larà el punt de llum al carrer Plana Alta i està pendent l'acceptació per part del veí 
afectat per la instal·lació en la seua façana.

- S'ha traslladat  a l'empresa de telefonia per a la seua esmena que hi  ha un pal 
doblegat en l'entrada del barri.

- A la insistència una vegada més en la necessitat d'instal·lar una paperera cendrer al 
Centre Cívic del Grup, comuniquen que existeixen papereres i contenidors en el perímetre 
exterior.

-  També es va reclamar la  instal·lació  en el  grup d'una font,  taula  de ping-pong, 
aparells  per  a  exercici  de  majors....  Informen que  la  taula  de  ping-pong  i  la  font  s'han 
començat a instal·lar aquesta setmana i està previst acabar cap a la meitat de la setmana 
que ve (última setmana de febrer).

- També va informar el Sr. Ramos de la necessitat de podar els arbres del Grup, així 
com de la poda i neteja de les palmeres de la porta del Centre Cívic i el parc infantil. Per 
això es passa l'avís a l'empresa de manteniment de jardineria.

- El Sr. Ramos va informar que al camí Roquetes hi ha un solar on tiren molt de fem i 
es va parlar de la possibilitat de tancar-lo o posar-hi més contenidors. També informen que 
arreglen cotxes i hi tiren les restes d'oli. Informen que es comprovaran els desbordaments i,  
si és el cas, s'ampliarà la dotació de contenidors, però lamentablement això no sol ser la 
solució als abocaments incontrolats.

AV PARTIDA ESTEPAR (GRUP SANT ANDREU) 

- Es va sol·licitar la neteja del camí Sequiota des del Grup Lourdes fins al Grup Sant 
Antoni, així com la neteja d'herbes del carril bici, ja que no hi poden circular bé els vehicles. 
Ens comuniquen que els treballs indicats de neteja d'herbes ja s'han realitzat i la retirada de 
sacs d'enderrocs també.

 AV LA ADUANA (GRUP LOURDES) 

-  Es va sol·licitar la necessitat de revisar l'enllumenat públic del Grup, ja que fallen 
molts fanals. Ens informen que s'ha revisat la instal·lació i no es detecta cap fanal apagat.

- Ens comuniquen que ha sigut retirada la rama que estava trencada i que penjava 
de l'arbre al carrer Serra Cazorla.

3r - DESPATX EXTRAORDINARI

Com que no hi ha cap assumpte de despatx extraordinari, es passa al punt següent 
de l'ordre del dia.
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             4t - PRECS I PREGUNTES

AV MAESTRÍA

El  Sr.  López reclama solucions  a  les  peticions  realitzades  en actes anteriors  als 
distints departaments, així com una reunió sol·licitada amb Jorge Ribes.

Sol·liciten que es dote de protecció els escocells (jardineres) existents en la zona de 
la superilla,  ja que els escocells no estan protegits i  els vehicles entren dins, destrossen 
contínuament els arbustos i s'han de reposar (amb la consegüent despesa de personal i 
econòmica).

Plantegen possibles idees:
- Instal·lar un rastell xicotet (en forma d'O, al voltant de l'escocell en les zones on estan 
al  costat  de  l'aparcament,  perquè  faça  de  topall  i  els  vehicles  no  "caiguen"  en 
l'escocell). En estar el rastell al costat de l'aparcament no afecta l'accessibilitat.

- Instal·lar jardineres metàl·liques com les que hi ha al carrer Lepant.
- Omplir amb material compactat (les pedres) els escocells.

AV SANT JAUME

El  Sr.  Ramos  sol·licita  la  neteja  de  la  séquia  en  la  zona  del  barri,  així  com  la 
instal·lació de pivots al final de les voreres contra la séquia.

Informa que quan van retirar l'embuatat dels gronxadors els van tirar a l'hort urbà, per 
la qual cosa haurien d'anar a retirar-lo.

També en la séquia s'haurien de posar contra Santa Teresa cartells de sancions en 
relació amb els gossos perquè els amos recullen els excrements. 

Pel que fa a la zona de la séquia on arreglen cotxes, es podria evitar posant pivots al 
principi de la séquia per a evitar el pas de vehicles.

Sol·licita la reparació del tobogan del parc del grup, ja que li falten caragols.

Informa que tenien pendent  una reunió amb el Sr.  Toledo, i  en vista del seu nou 
nomenament  voldrien  saber  quins  passos  han  de  seguir  perquè  la  persona  que  el 
substituïsca s'interesse  sobre  aquest  tema.  La  Sra.  Puerta  informa que parlarà  amb ell 
perquè pose al dia la persona que el reemplace en el lloc.

AV SANT BERNAT 

El Sr. Gómez informa que al Pi Gros han pintat l'eix central, però no es laterals que 
també es van sol·licitar, per la qual cosa volen que hi passen a acabar de pintar.

Els rastells del grup que separen la parada de l'autobús estan fets malbé, per la qual 
cosa és necessari reparar-los o substituir-los.

Reclama la neteja del c/ Soneixa i c/ Sant Bernat, ja que no passen per ahí.

AV LA ADUANA
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El Sr. Sánchez sol·licita la reparació dels aparells d'exercicis per a majors a la plaça 
del grup, ja que estan trencats.

També  reclama  tots  els  temes  pendents  sol·licitats  per  aquesta  associació  en 
distintes actes.

AV MARE DE DÉU DEL LLEDÓ

El Sr. Guillamón reclama el semàfor del carrer La Panderola, així com l'ascensor de 
l'associació,  ja  que insisteix  que és un edifici  municipal  i  no compleix  amb la normativa 
d'accessibilitat.

És necessària la reparació de la vorera al carrer Riu Sénia amb l'av. Almassora, ja 
que està tota alçada i hi ha hagut diverses caigudes de gent major (zona del pas de zebra).

I quan són les vint hores i quaranta minuts de la data indicada en l'encapçalament,  
com que no hi ha més assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual cosa 
com  a  secretària  done  fe  i,  perquè  conste,  alce  aquesta  acta  que  firme  junt  amb  la 
presidenta de la Junta Municipal de Districte Sud.
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